
Protokół nr II/2018 
z Sesji Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 20 grudnia 2018 r. 

 
Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2018 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:29 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni:  

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Małgorzata Domosławska 
5. Rafał Fogiel 
6. Michał Gaczkowski 
7. Marcin Gadomski 
8. Rafał Kulbat 
9. Jan Ratajczyk 
10. Konstanty Ruciński 
11. Jarosław Sarlej 
12. Adam Stobiecki 
13. Mariusz Szczęsny 
14. Mirosław Włóka 
15. Mariusz Zielonka 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski. 

Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, sołtysów, 
przewodniczących samorządu mieszkańców, Burmistrza Sulejowa, kierowników referatów 
Urzędu Miejskiego w Sulejowie oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz 
Borkowski stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, więc Rada Miejska w Sulejowie 
może podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski stwierdził, że sesja 
Rady Miejskiej została zwołana prawidłowo oraz, że radni nie zgłosili uwag w tym zakresie. 
 
 

 

 

 

 



Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Adam Stobiecki 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
w sprawie zdjęcia punktu  „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2019 r.” z porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka 
 
Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.” 
został zdjęty z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Bartosz Borkowski przedstawił porządek 
obrad po wprowadzeniu zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2018-2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2019-2025. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sulejów na 2019 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Sulejowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych w ramach wieloletniego programu "Posiłek w szkole i w domu" na 
lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 
wsparcia w ramach wieloletniego programu rządowego "Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z 
zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Sulejów. 

15. Interpelacje radnych - odpowiedzi. 
16. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
17. Zakończenie obrad. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Punkt 4 

Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Informację Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej przedstawiła pracownik 
Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pani Wioletta Nawrocka. 
 
Informację Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu przedstawił Kierownik Referatu 
Pan Sławomir Rybak. 
 
Informację Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przedstawiła pracownik 
Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pani Dorota Kacprzyk. 
 
Informację Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska przedstawiła p.o. Kierownika Referat 
Pani Emilia Dziubałtowska. 
 
Informację stanowiska ds. pozyskiwania i rozliczania środków zewnętrznych przedstawiła 
pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pani Małgorzata Ignerowicz. 
 
Informację Referatu Ogólno-Organizacyjnego przedstawiła Kierownik Referatu Pani Ilona 
Zawisza. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2018-2025. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na 
lata 2018-2025. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka. 
 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2019-2025. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2019-2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Jarosław Sarlej, 
Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz Zielonka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Konstanty Ruciński 
 



 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sulejów na 2019 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sulejów na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 

Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 

Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 

Zielonka 

 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 

 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Adam Stobiecki 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.  
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Bartosz Borkowski, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał Fogiel, Michał 
Gaczkowski, Marcin Gadomski, Jan Ratajczyk, Jarosław Sarlej 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 



Jacek Ciapała, Rafał Kulbat, Konstanty Ruciński, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, 
Mirosław Włóka, Mariusz Zielonka 
 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Sulejowie. 

 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Sulejowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Małgorzata Domosławska, Rafał Fogiel, Michał 
Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty Ruciński, Jarosław 
Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz Zielonka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Władysław Czerwiński 
 
 

 
 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w 

ramach wieloletniego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 
formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 
wieloletniego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka. 
 



Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego programu rządowego "Posiłek w szkole i w domu" na 
lata 2019-2023. 

 
 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 
wsparcia w ramach wieloletniego programu rządowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka 
 
 

 
Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 
rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jan Ratajczyk 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 
rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka 
 
 



 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Sulejów. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Sulejów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bartosz Borkowski, Jacek Ciapała, Władysław Czerwiński, Małgorzata Domosławska, Rafał 
Fogiel, Michał Gaczkowski, Marcin Gadomski, Rafał Kulbat, Jan Ratajczyk, Konstanty 
Ruciński, Jarosław Sarlej, Adam Stobiecki, Mariusz Szczęsny, Mirosław Włóka, Mariusz 
Zielonka 
 
 

 
Punkt 15 

Interpelacje radnych - odpowiedzi. 
 

Radny Rafał Fogiel złożył interpelację na piśmie. 
 

 
Punkt 16 

Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Gaczkowski 
- Jan Ratajczyk 
- Rafał Fogiel 
- Adam Stobiecki 
- Mirosław Włóka 
- Rafał Kulbat 
- Mariusz Zielonka 
- Rafał Fogiel 
- Adam Stobiecki 
- Adam Stobiecki 
 
 
 
 



Radny  
Michał Gaczkowski 
Wnioskuje o naprawę 3 lamp od drogi wojewódzkiej 742 w Łęcznie do posesji nr 124  
oraz o naprawę drogi od drogi wojewódzkiej 742 do posesji nr 93. 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Zapytał jak wygląda sprawa wniosków o fotowoltaikę, na jakim etapie jest sprawa. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskuje o zakończenie negocjacji w sprawie przebudowy ul. Topolowej w Przygłowie  
i rozpoczęcie jej realizacji. 
 
 
Sołtys 
Zbigniew Tręda 
Wnioskuje o podjęcie działań w sprawie budowy chodnika w Poniatowie.  
Zapytał na  jakim etapie jest ta sprawa. 
 
Radny  
Mirosław Włóka 
Zapytał kiedy będzie oświetlenie na ul. Polanka we Włodzimierzowie. 
 
Sołtys 
Aleksandra Rycerz-Korek 
Wnioskuje o budowę drogi od Łęczna do granic gminy (do Łazów Dąbrowa). 
 
Radny 
Rafał Kulbat 
Zapytał czy jest projekt sali gimnastycznej w Uszczynie i jakie są plany wobec tej inwestycji. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Projekt sali gimnastycznej w Uszczynie jest realizowany. Zostanie złożony wniosek do 
ministerstwa o dofinansowanie. 
 
Radny 
Mariusz Zielonka 
Zapytał na jakim etapie są negocjacje z Lasami Państwowymi odnośnie drogi w Kole. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskował, aby radni otrzymywali w wersji elektronicznej informacje międzysesyjne. 
 
 
 
Kierownik Referatu 



Ilona Zawisza 
Wyraziła zgodę. 
 
Radny 
Adam Stobiecki 
Zapytał czy 1 mln zł przeznaczony na budowę dróg na Podklasztorzu, który został 
przesunięty w WPF zostanie zwrócony na ten cel. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, że te ulice na pewno będą zrobione, jednak mając do wyboru wykonanie  
ul. Taraszczyńskiej na którą dostaniemy dofinansowanie i ulic na Podklasztorzu, w pierwszej 
kolejności zostanie zrobiona ul. Taraszczyńska. 
 
Radny  
Adam Stobiecki 
Zapytał kiedy będzie wykonana ul. Dobra Woda. 

 
 

 
 

Punkt 17 
Zakończenie obrad. 

 
 
 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Martyna Hurysz 


